



Referat Styremøte 28.06.2021

Møtt: Marius Jokerud, Monica Granum, Ranveig Høgli, Fredrik Holmedal, Even Bø, Eirik Bjerregård , Geir Røed, Vebjørn Ørpen, Geir Bottolvs

Ikke møtt: Viel Bjerkerud, var for Solveig Sæta Kristine Nore, Kenneth Christensen

Agenda:

- 1) Nytt etter årsmøte.
 - a. Ingen endring
- 2) Status fra alle undergrupper.
 - a. Fri idrett: ikke noe nytt.
 - b. Langrenn: Samarbeid med Vikersund, Sigdal, Eggedal team for 12-14. Hatt to samlinger og blir flere i august. For dem som ønsker å satse litt mer og holde seg i aktivitet.
 - c. Geir Bottolvs: Norefjellmarsj blir forsøkt utført 11.sept. Er i dialog med hotellet og Aclima. Ønske om at 2. helg i september blir reservert til Norefjellmarsjen for å ha bygdefolk som kan stille til dugnad
 - d. Fotball: Mari Waaler tar over for BK i styret. Meldt på 4 nye lag til i høstsesongen. Kjøpt utstyrsbod
 - e. Alpint: Barmarkstrening for de eldste, mange 14-15-16åringer. Medlem i hallinglaget og har vært på samling for de mest ivrige. Folgefonda usikkert grunnet lite snø. Nils Ola Rislo og Guro Bottolvs nye i styret. Har dedikert person som søker midler fra diverse fond og stipend. (Kan være en ide at de andre undergruppene prøver å rekrutter en med ansvar for søknader og gå i lære hos Ola Petter) Telenor lekene skal gjennomføres neste år (24.mars). Samling på Geilo planlagt.
 - f. Styrke: Hatt nedstenging kort periode grunnet Korona. Har kun utgifter til husleie og strøm. Kjøper nye møller til høsten. Ca 35-40 med aktivt medlemskap. Sunt og trivelig miljø, med en del yngre brukere.
 - g. Håndball: Adrian Pastenak, Marit Christin Skinnnes nye i styret. Sterkt berørt av Korona, mange velger håndball for trening inne og derfor vanskelig å motivere til utetrening. Ett lag 11år starter serien 19 september og trening i hall vil krasje med fotball. Ønsker bedre samarbeid om treningstider. Får flere lag og vil trenge mer tid og plass. Foreslått:

Bør legges føringer fra styret på hvor lang sesong det skal være for de minste, om det ønskes at alle idretter skal bestå. Eksempel; fotball avslutter til høstferie og håndball starter samme tid

3) Treningstider hallen høsten 2021.

- a. Forslag at undergrupper møter klokken seks neste styremøte 23.aug
- b. Det er mange som vil trene inne frem mot jul og kapasiteten i kjernetid er full. Ved fordeling av halltid er det forslått at innendørs idretter skal ha prioritet. Alder skal også hensyntas slik at de yngre ikke får treningstider sent på kvelden
- c. Annet: Også kapasiteten på Krøderen/Noresund utendørsanleggene er fullbooket i vår/høst sesongen. Det er stilt spørsmål til om det må vurderes å innføre krav om oppmøte og utnyttelse for de undergrupper som har fått treningstid i kjernetid.

4) Idrettens Office 365

- a. Undergrupper skal logge seg inn og teste. Basert på tilbakemeldinger blir det avgjort om det skal innføres en standard mappestruktur for alle undergrupper. Kanskje det til neste gang er mulig å få leverandøren til å demonstrere funksjonalitet og vanlig praksis. Marius følger opp.

5) Diverse

- a. Alpint gruppen har søkt idrettslaget om støtte til skole for utøvere som søker å bli eliteutøvere og igjen forbilder for yngre klasser. Se vedlegg i innkalling. Idrettslaget ser i utgangspunktet positivt på dette, men ønsker å klarlegge fremtidige konsekvenser med tanke på økonomi og lik behandling av søkere. Det vurderes å avsette midler fra Colorline midlene i et fond dedikert til slik støtte. Eirik Bjerregård og Even Bø lager utkast til kriterier. Saker som ble nevnt er: Krav til skole, likhet for alle undergrupper, alder, krav til mottaker med mål om å skape iver i yngre klasser, Colorline midler ikke kontingent/vaffelpenger, støtte til reise/opphold i fbm NM dekkes ikke ved mottak av stipend, ekstern jury, aldersgrense 18år,
- b. Frivillighetssentral: Ønsker å få inn folk i styret som kan bidra med å bygge opp denne sentralen. Nils Olav Rislov, Solveig Sæta, Geir Waaler er inne i styret. Ønsker idrettslagets innspill til hvor buen skal plasseres. Ingen forslag ble nevnt.
- c. Det ble forslått å utnytte mulighet for oppgradering av Noresund anlegg med lys/nett/evt annet, i forbindelse med kommunens planlagte utbedring av løpebane og gjerde. Ingen behov ble meldt.
- d. Regnskap/billag. Noen undergrupper har ikke sendt inn. Ranveig tar kontakt med økonomiansvarlige pr mail
- e. Parkeringen ved hallen er noe skummel med tanke på at det står biler nært svingen og overgangsfelt, og persontrafikk antas og øke ved utvidelse av skatepark. Dette er

utenfor idrettslagets ansvarsområde, men videreformidles til riktig instans via Geir Bottolvs. Det nevnes ellers at det foreligger plan for å sikre denne overgangen.

6) Evt